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Protokół Nr: XVII/2025 
z XVII - zwyczajnej sesji Rady Miasta i Gminy Sanniki 

odbytej w dniu 31 stycznia 2025 r. 

 

XVII zwyczajna sesja Rady Miasta i Gminy Sanniki odbyła się w sali posiedzeń Urzędu 

Miasta i Gminy Sanniki, w godzinach 12.30 – 14.40 pod przewodnictwem Pana Jerzego 

Jabłońskiego – Przewodniczącego Rady Miasta i Gminy Sanniki.  

Ad.1. Po oficjalnym otwarciu obrad, Przewodniczący Rady powitał wszystkich uczestników 

posiedzenia oraz oglądających obrady za pośrednictwem transmisji internetowej. 

Na podstawie listy obecności stwierdził quorum i prawomocność obrad. Na stan 15 radnych 

obecnych 15. Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.  

Ad.2. Do zaproponowanego porządku obrad Przewodniczący Rady Miasta i Gminy Sanniki, 

na wniosek Burmistrza Miasta i Gminy Sanniki, zaproponował po punkcie 4. punktu 3a. 

w brzmieniu: „Omówienie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

nieruchomości gruntowych w trybie bezprzetargowym będącej własnością Miasta i Gminy 

Sanniki oraz udzielenia bonifikaty od ceny sprzedaży na rzecz użytkownika wieczystego” 

oraz  

wprowadzenie zmian w punkcie 7. poprzez: 

- dodanie podpunktu 7) w brzmieniu: „wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

gruntowych w trybie bezprzetargowym będącej własnością Miasta i Gminy Sanniki oraz 

udzielenia bonifikaty od ceny sprzedaży na rzecz użytkownika wieczystego”. 

 

Zaproponowany porządek obrad z uwzględnieniem ww. zmiany przyjęto jednogłośnie 15 

głosami „za” tj. zgodnie z art. 20 ust. 1a ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie 

gminnym (t. j. Dz. U. z 2024 r., poz. 1465 ze zm.), bezwzględną większością głosów 

ustawowego składu rady, w brzmieniu: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołów z: 

XIII – zwyczajnej sesji Rady Miasta i Gminy Sanniki odbytej w dniu 11.12.2024 r. 

XIV – nadzwyczajnej sesji Rady Miasta i Gminy Sanniki odbytej w dniu 19.12.2024r. 

XV  – zwyczajnej sesji Rady Miasta i Gminy Sanniki odbytej w dniu 30.12.2024 r. 

XVI  – nadzwyczajnej sesji Rady Miasta i Gminy Sanniki odbytej w dniu 08.01.2025 r. 

4. Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy Sanniki z działalności międzysesyjnej 

i z wykonania uchwał Rady Miasta i Gminy Sanniki. 

4a. Omówienie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

gruntowych w trybie bezprzetargowym będącej własnością Miasta i Gminy Sanniki oraz 

udzielenia bonifikaty od ceny sprzedaży na rzecz użytkownika wieczystego. 

5. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

i Gminy Sanniki, 

2) uchwała zmieniająca Uchwałę Budżetową Miasta i Gminy Sanniki na rok 2025, 

3) ustalenia warunków udzielania bonifikat od ceny sprzedaży nieruchomości 

gruntowych na rzecz ich użytkowników wieczystych w celu realizacji roszczeń 

wynikających z art. 198g ust. 1 ustawy z dnia 21 sierpnia 1997 r. o gospodarce 

nieruchomościami, a także wysokości stawek procentowych tych bonifikat, 

4) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowych w trybie bezprzetargowym 

będącej własnością Miasta i Gminy Sanniki oraz udzielenia bonifikaty od ceny 

sprzedaży na rzecz użytkownika wieczystego, 
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5) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowych w trybie bezprzetargowym 

będącej własnością Miasta i Gminy Sanniki oraz udzielenia bonifikaty od ceny 

sprzedaży na rzecz użytkownika wieczystego, 

6) uchwała zmieniająca uchwałę Nr 174/LIII/2017 Rady Gminy Sanniki z dnia 

27 listopada 2017 r. w sprawie wprowadzenia opłaty targowej i określenia wysokości 

stawek opłaty targowej, 

7) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowych w trybie bezprzetargowym 

będącej własnością Miasta i Gminy Sanniki oraz udzielenia bonifikaty od ceny 

sprzedaży na rzecz użytkownika wieczystego. 

6. Przyjęcie sprawozdania z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na 

poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach i placówkach prowadzonych 

przez jednostkę samorządu terytorialnego za rok 2024. 

7. Przyjęcie informacji o dokonanych umorzeniach, odroczeniach lub rozłożeniu na raty 

spłaty należności pieniężnych mających charakter cywilnoprawny. 

8. Przyjęcie sprawozdań z działalności Komisji Rady Miasta i Gminy Sanniki za 2024 rok 

i sprawozdania z działalności Rady Miasta i Gminy Sanniki za 2024 rok. 

9. Interpelacje i zapytania. 

10. Dyskusja. 

11. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania. 

12. Sprawy różne, wolne wnioski i informacje. 

13. Zakończenie obrad. 

 

Na wstępie po przyjęciu porządku obraz Przewodniczący Rady Miasta i Gminy Sanniki Pan 

Jerzy Jabłoński zaproponował, żeby w pierwszej kolejności rozpocząć obrady od 

podziękowania za wieloletnią służbę asp. Szt Panu Robertowi Peterze, który odchodzi na 

emeryturę z funkcji Kierownika Posterunku w Sannikach. Pan Przewodniczący wraz z 

Burmistrzem skierowali słowa podziękowania za wieloletnią współpracę oraz służbę na rzecz 

mieszkańców Miasta i Gminy Sanniki.  

W dalszej części obrad głos zabrała mieszkanka gm. Sanniki Pani Bożena Jakubowska, która 

na obrady przybyła z prośbą przydzielenia jej mieszkania socjalnego w m. Sanniki. Pani 

Jakubowska obecnie zamieszkuję lokal socjalny w m. Barcik Nowy, w związku z chorobą 

jaka ją dotknęła zwróciła się z prośbą o zamianę mieszkań. 

Burmistrz MiGS przedstawił swoje stanowisko w tej sprawie i nadmienił, że osób takich jak 

Pani Jakubowska na terenie gminy mamy dużo więcej i nie wyraża zgody na zamianę 

mieszkań. Pani Jakubowska nie wywiązuje się również z wszelkich opłat na rzecz Urzędu 

Gminy. 

Pani Jakubowska powiedziała, że jej stan zdrowia nie pozwala na dojazdy do Sannik rowerem 

z m. Barcik dlatego też zwraca się o uwzględnienie jej prośby i zamianę mieszkania. 

Radna W. Milczarek powiedziała, że codziennie kilkukrotnie autobus szkolny przejeżdża 

przez Barcik z czego Pani Jakubowska może skorzystać i nie ma tez potrzeby żeby wyjazdy 

do Sannik odbywały się codziennie. 

Przewodniczący Rady p. Jerzy Jabłoński podtrzymał zdanie radnej W. Milczarek i powiedział 

również, że przejazdy autobusem szkolnym są za przysłowiową złotówkę. Linie autobusowe 

zostały uruchomione przede wszystkim dla dobra mieszkańców, gmina dopłaca za przejazdy 

autobusów. 

Przewodniczący Rady MiGS powiedział, że ww sprawa zostanie jeszcze przez radę 

przedyskutowana  odpowiedź w ww. sprawie zostanie udzielona p. Jakubowskiej w 

najbliższym czasie 

 

3. `Przyjęcie protokołów z: 

XIII – zwyczajnej sesji Rady Miasta i Gminy Sanniki odbytej w dniu 11.12.2024 r. 

Protokół został przyjęty 14 głosami ,,za”, jeden głos wstrzymujący ( W. Gładoch- nieobecny 

na posiedzeniu)  
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XIV – nadzwyczajnej sesji Rady Miasta i Gminy Sanniki odbytej w dniu 19.12.2024r. 

 

Protokół został przyjęty 12 głosami ,,za”, 3 głosy wstrzymujące ( W. Gładoch, R. 

Mikołajczyk, J Molka- nieobecni na posiedzeniu)  

 

XV  – zwyczajnej sesji Rady Miasta i Gminy Sanniki odbytej w dniu 30.12.2024 r. 

 

Protokół został przyjęty 13 głosami ,,za”, 2 głosy wstrzymując ( W. Gładoch, I. Pawłowska, - 

nieobecni na posiedzeniu)  

 

XVI  – nadzwyczajnej sesji Rady Miasta i Gminy Sanniki odbytej w dniu 08.01.2025 r. 

 

Protokół został przyjęty 13 głosami ,,za”, 2 głosy wstrzymując ( W. Nowicki, J. Molka, - 

nieobecni na posiedzeniu) 

 

Ad.4. Ze sprawozdaniem Burmistrza Miasta i Gminy Sanniki z działalności międzysesyjnej 

i  z wykonania uchwał Rady Miasta i Gminy Sanniki każdy Radny zapoznał się 

indywidualnie. Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.  

Pan radny Nowicki zapytał o udział Szczawina Kościelnego w Wielkiej Orkiestrze 

Świątecznej Pomocy. 

Burmistrz poinformował, że razem z drugim wolontariuszem w Szczawinie zebrali kwotę ok 

1700 zł.  

Pan Przewodniczący powiedział, że wynik w WOŚP jak na tak małą gminę jest naprawdę 

zadowalający.  

 

Ad.4a. Projekt uchwał w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowych w 

trybie bezprzetargowym będącej własnością Miasta i Gminy Sanniki oraz udzielenia 

bonifikaty od ceny sprzedaży na rzecz użytkownika wieczystego omówiła Sekretarz Miasta 

i Gminy Sanniki – Aleksandra Szczepaniak. 

Pan Burmistrz powiedział że bonifikaty, które będziemy stosować zostały wspólnie ustalone, 

są to bardzo duże bonifikaty od ceny przedstawionej przez rzeczoznawcę, wynoszą od 80 - 90 

%. Użytkowanie wieczyste jest to użytkowanie, które obowiązuje przez 99 lat. To jest jak by 

forma własności, wynika to z tego że część działek zabudowanych lub nie była państwowa. 

Wszystkie firmy, które funkcjonowały były państwowe, nie zostały one sprzedane ale 

sprzedane zostało użytkowanie wieczyste. Tak wtedy funkcjonowało prawo, właściciele już 

wtedy raz za daną nieruchomość zapłacili, stąd teraz ta bonifikata żeby kolejny raz nie 

ponosić tego kosztu. Burmistrz przypomniał, że taka bonifikata była już raz stosowana w 

przypadku spółdzielni mieszkaniowej. Takich działek jest kilkanaście, które należy 

przekształcić w własność i przekazać je właścicielowi.  

Pan radny Gładoch zapytał kto jest w posiadaniu użytkowania wieczystego ponieważ w 

uchwale podane są tylko działki. 

Przewodniczący RMiGS Pan Jerzy Jabłoński poinformował, że obowiązuje ochrona danych 

osobowych w związku z tym sprawdzić działkę można sobie w systemie geoportal. 

Projekty uchwał zostały zaopiniowane pozytywnie 15 głosami ,,za” 

Ad.5. Przewodniczący Rady Miasta i Gminy Sanniki przypomniał, że projekty uchwał były 

omówione i pozytywnie zaopiniowane podczas wspólnych obrad Komisji Rady Miasta 

i Gminy Sanniki. 

 

Rada Miasta i Gminy w głosowaniu jawnym podjęła następujące uchwały: 
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1) Uchwałę Nr 90/XVII/2025 zmieniającą uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta i Gminy Sanniki 

 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

 

Radni Miasta i Gminy Sanniki głosowali następująco: 

Nazwisko i imię 
Głosowanie 

za przeciw wstrzymał się 
Bembenista Wioletta X   

Brzozowska Kinga X   

Gładoch Wojciech X   

Grochowski Roman Antoni X   

Idzik Małgorzata X   

Jabłoński Jerzy Grzegorz X   

Kowalczyk Grażyna Lucyna X   

Mikołajczyk Rafał X   

Milczarek Wanda X   

Molka Jarosław X   

Nowicki Wiesław Janusz X   

Okraska Radosław Grzegorz X   

Pawłowska Iwona Małgorzata X   

Sikora Tomasz X   

Winnicka Teresa X   

Uchwała została podjęta jednogłośnie 15 głosami „za”, bez uwag. 

 

2) Uchwałę Nr 91/XVII/2025 zmieniającą Uchwałę Budżetową Miasta i Gminy Sanniki na 

rok 2025 

 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

 

Radni Miasta i Gminy Sanniki głosowali następująco: 

Nazwisko i imię 
Głosowanie 

za przeciw wstrzymał się 
Bembenista Wioletta X   

Brzozowska Kinga X   

Gładoch Wojciech X   

Grochowski Roman Antoni X   

Idzik Małgorzata X   

Jabłoński Jerzy Grzegorz X   

Kowalczyk Grażyna Lucyna X   

Mikołajczyk Rafał X   

Milczarek Wanda X   

Molka Jarosław X   

Nowicki Wiesław Janusz X   

Okraska Radosław Grzegorz X   
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Pawłowska Iwona Małgorzata X   

Sikora Tomasz X   

Winnicka Teresa X   

Uchwała została podjęta jednogłośnie 15 głosami „za”, bez uwag. 

 

3) Uchwałę Nr 92/XVII/2025 w sprawie ustalenia warunków udzielania bonifikat od ceny 

sprzedaży nieruchomości gruntowych na rzecz ich użytkowników wieczystych w celu 

realizacji roszczeń wynikających z art. 198g ust. 1 ustawy z dnia 21 sierpnia 1997 r. 

o gospodarce nieruchomościami, a także wysokości stawek procentowych tych bonifikat 

 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

 

Radni Miasta i Gminy Sanniki głosowali następująco: 

Nazwisko i imię 
Głosowanie 

za przeciw wstrzymał się 
Bembenista Wioletta X   

Brzozowska Kinga X   

Gładoch Wojciech X   

Grochowski Roman Antoni X   

Idzik Małgorzata X   

Jabłoński Jerzy Grzegorz X   

Kowalczyk Grażyna Lucyna X   

Mikołajczyk Rafał X   

Milczarek Wanda X   

Molka Jarosław X   

Nowicki Wiesław Janusz X   

Okraska Radosław Grzegorz X   

Pawłowska Iwona Małgorzata X   

Sikora Tomasz X   

Winnicka Teresa X   

Uchwała została podjęta jednogłośnie 15 głosami „za”, bez uwag. 

 

 

4) Uchwałę Nr 93/XVII/2025 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

gruntowych w trybie bezprzetargowym będącej własnością Miasta i Gminy Sanniki oraz 

udzielenia bonifikaty od ceny sprzedaży na rzecz użytkownika wieczystego 

 

Uchwała dotyczy dz. nr. 108/21 i 108/ 29 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

 

Radni Miasta i Gminy Sanniki głosowali następująco: 

Nazwisko i imię 
Głosowanie 

za przeciw wstrzymał się 
Bembenista Wioletta X   

Brzozowska Kinga X   

Gładoch Wojciech X   
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Grochowski Roman Antoni X   

Idzik Małgorzata X   

Jabłoński Jerzy Grzegorz X   

Kowalczyk Grażyna Lucyna X   

Mikołajczyk Rafał X   

Milczarek Wanda X   

Molka Jarosław X   

Nowicki Wiesław Janusz X   

Okraska Radosław Grzegorz X   

Pawłowska Iwona Małgorzata X   

Sikora Tomasz X   

Winnicka Teresa X   

Uchwała została podjęta jednogłośnie 15 głosami „za”, bez uwag. 

 

5) Uchwałę Nr 94/XVII/2025 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

gruntowych w trybie bezprzetargowym będącej własnością Miasta i Gminy Sanniki oraz 

udzielenia bonifikaty od ceny sprzedaży na rzecz użytkownika wieczystego 

 

Uchwała dotyczy dz. nr. 109 

 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

 

Radni Miasta i Gminy Sanniki głosowali następująco: 

Nazwisko i imię 
Głosowanie 

za przeciw wstrzymał się 
Bembenista Wioletta X   

Brzozowska Kinga X   

Gładoch Wojciech X   

Grochowski Roman Antoni X   

Idzik Małgorzata X   

Jabłoński Jerzy Grzegorz X   

Kowalczyk Grażyna Lucyna X   

Mikołajczyk Rafał X   

Milczarek Wanda X   

Molka Jarosław X   

Nowicki Wiesław Janusz X   

Okraska Radosław Grzegorz X   

Pawłowska Iwona Małgorzata X   

Sikora Tomasz X   

Winnicka Teresa X   

Uchwała została podjęta jednogłośnie 15 głosami „za”, bez uwag. 

 

6) Uchwałę Nr 96/XVII/2025 uchwała zmieniająca uchwałę Nr 174/LIII/2017 Rady Gminy 

Sanniki z dnia 27 listopada 2017 r. w sprawie wprowadzenia opłaty targowej i określenia 

wysokości stawek opłaty targowej 
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Pytań do projektu uchwały nie było. 

 

Radni Miasta i Gminy Sanniki głosowali następująco: 

Nazwisko i imię 
Głosowanie 

za przeciw wstrzymał się 
Bembenista Wioletta X   

Brzozowska Kinga X   

Gładoch Wojciech X   

Grochowski Roman Antoni X   

Idzik Małgorzata X   

Jabłoński Jerzy Grzegorz X   

Kowalczyk Grażyna Lucyna X   

Mikołajczyk Rafał X   

Milczarek Wanda X   

Molka Jarosław X   

Nowicki Wiesław Janusz X   

Okraska Radosław Grzegorz X   

Pawłowska Iwona Małgorzata X   

Sikora Tomasz X   

Winnicka Teresa X   

Uchwała została podjęta jednogłośnie 15 głosami „za”, bez uwag. 

 

7) Uchwałę Nr 97/XVII/2025 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

gruntowych w trybie bezprzetargowym będącej własnością Miasta i Gminy Sanniki oraz 

udzielenia bonifikaty od ceny sprzedaży na rzecz użytkownika wieczystego 

 

Uchwała dotyczy dz. nr. 108/35 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

 

Radni Miasta i Gminy Sanniki głosowali następująco: 

Nazwisko i imię 
Głosowanie 

za przeciw wstrzymał się 
Bembenista Wioletta X   

Brzozowska Kinga X   

Gładoch Wojciech X   

Grochowski Roman Antoni X   

Idzik Małgorzata X   

Jabłoński Jerzy Grzegorz X   

Kowalczyk Grażyna Lucyna X   

Mikołajczyk Rafał X   

Milczarek Wanda X   

Molka Jarosław X   

Nowicki Wiesław Janusz X   

Okraska Radosław Grzegorz X   

Pawłowska Iwona Małgorzata X   
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Sikora Tomasz X   

Winnicka Teresa X   

Uchwała została podjęta jednogłośnie 15 głosami „za”, bez uwag. 

 

Podjęte uchwały stanowią załączniki do protokołu. 

 

Ad.6. Przyjęcie sprawozdania z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na 

poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach i placówkach prowadzonych 

przez jednostkę samorządu terytorialnego za rok 2024. 

Przedłożone sprawozdanie zostało omówione na wspólnym posiedzeniu Komisji Rady Miasta 

i Gminy Sanniki i stanowi załącznik do protokołu.  

 

Rada Miasta i Gminy przyjęła Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli 

na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach i placówkach prowadzonych 

przez jednostkę samorządu terytorialnego za rok 2024 jednogłośnie – 15 głosami „za”.  

 

Ad.7. Przyjęcie informacji o dokonanych umorzeniach, odroczeniach lub rozłożeniu na raty 

spłaty należności pieniężnych mających charakter cywilnoprawny. 

 

Przedłożona informacja została omówiona na wspólnym posiedzeniu Komisji Rady Miasta 

i Gminy Sanniki. Informacja stanowi załącznik do protokołu.  

 

Pan radny Nowicki zapytał o zadłużenie w opłacie za wodę w wysokości ponad 12 tys zł. 

Pani Skarbnik poinformowała, że jest to przypadek rozłożenia na raty, tak wysokie zadłużenie 

wynika z sytuacji po zmarłej osobie, obecnie dzieci odziedziczyły spadek ale wraz z tak 

dużym zadłużeniem starają się spłacać ale jest to bardzo wysoka kwota. 

 

Rada Miasta i Gminy przyjęła informację o dokonanych umorzeniach, odroczeniach lub 

rozłożeniu na raty spłaty należności pieniężnych mających charakter cywilnoprawny 

jednogłośnie – 15 głosami „za”.  

 

Ad.8. Rada Miasta i Gminy przyjęła sprawozdania z działalności: 

 Komisji Finansów i Mienia Komunalnego za 2024 r. - jednogłośnie 15 głosami „za”, bez 

uwag; 

 Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Bezpieczeństwa Publicznego za 2024 r. - 

jednogłośnie 15 głosami „za”, bez uwag; 

 Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Opieki Społecznej, Promocji Gminy i Współpracy 

Zagranicą za 2024 r. - jednogłośnie 15 głosami „za”, bez uwag; 

 Komisji Rewizyjnej za 2024 r. - jednogłośnie 15 głosami „za”, bez uwag; 

 Komisji Skarg, Wniosków i Petycji za 2024 r. - jednogłośnie 15 głosami „za”, bez uwag; 

 Rady Miasta i Gminy Sanniki za 2024 rok - jednogłośnie 15 głosami „za”, bez uwag. 

 

Przyjęte sprawozdania stanowią załączniki do protokołu. 
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Ad. 9. W interpelacjach i zapytaniach: 

- Pan radny Nowicki zapytał o naprawę ubytków w drodze na oczyszczalni oraz czy zapadła 

decyzja co do dalszego użytkowania DPS-u. Pan radny zapytał również o naprawę ubytku na 

ul. Wiejskiej. 

Pan radny Nowicki wyraził również swoje niezadowolenie co do wykonanych prac 

konserwatorskich pomników przyrody na ul. Topolowej 

Przewodniczący Rady MiGS p. Jerzy Jabłoński poprosił o wykonanie prac konserwatorskich 

pomników przyrody na ul. Parkowej przed rozpoczęciem naprawy drogi. 

Pani radna T. Winnicka zapytała o naprawę ubytków w drodze od pani Both w kierunku 

Czermna 

Pan radny T. Sikora zapytał o wykonanie mostu w Sielcach, poruszył również sprawę śmieci 

które pojawiają się na drodze przy biedronce. 

 

Ad.10. W dyskusji: 

W dyskusji głos zabrał Burmistrz Miasta i Gminy Sanniki p. Gabriel Wieczorek który 

poinformował, że przy obu szkołach przeprowadzane są prace inwestycyjne. W Osmólsku 

dzięki pomocy mieszkańców uprzątnięty został teren wokół pustego budynku przy szkole.  

Zostały wycięte krzaki, zebrane śmieci, wypielone zielsko. Wszystkie pozostałe korzenie 

będą wyrywane przez firmę. Burmistrz skierował podziękowania za czyn społeczny, który 

został wykonany. Następnym etapem jaki gmina chce zrealizować jest remont i 

zagospodarowanie budynku, który jest naprawdę w bardzo dobrym stanie.  

Pan Przewodniczący poinformował o wielkim entuzjazmie w śród mieszkańców, którzy 

również deklarują swoją pomoc. 

W dalszej części spotkania p. J. Jabłoński poruszył temat zakupów samochodów w śród 

jednostek OSP na terenie naszej gminy, wyraził swój niepokój czy gminę stać będzie na 

utrzymanie tak dużej ilości pojazdów i całego sprzętu w jednostkach. Wszystko wygląda 

imponująco poprawia stan bezpieczeństwa mieszkańców ale powstała pomiędzy strażami 

rywalizacją, kto będzie miał nowszy pojazd. 

Burmistrz poinformował, że większość sprzętu, który znajduje się w jednostkach OSP jest 

własnością Miasta i Gminy.  

Na terenie gminy są dwa przypadki gdzie samochody pozyskane są przez jednostkę i są jej 

własnością. Burmistrz powiedział, że jest w trakcie zebrań strażackich po odbyciu się ich 

wszystkich odbędzie się zebranie zarządu po czym zdecydujemy, które samochody mają 

pozostać w jednostkach OSP. Jeżeli jednostka będzie chciała być w posiadaniu samochodu 

będzie musiała na własną rękę go utrzymywać.  

 

Ad.11. Odpowiedzi na zapytania udzielił Pan Burmistrz. 

Odpowiadając na pytania dotyczące naprawy dróg na terenie gminy burmistrz poinformował, 

że wszystkie ubytki zostaną naprawione jak tylko zrobi się ciepło. 

W związku z pytanie o dalsze użytkowanie DPS- u istnieje możliwość pozyskania 

dofinansowania w wysokości 5 mln zł, jeżeli była by taka możliwość w budynku DPS swoją 

siedzibę będzie miał MGOK i Biblioteka. 

W związku z ubytkiem na ul. Wiejskiej dokonana została wizja lokalna i droga po prostu się 

zarywa trzeba dokładnie sprawdzić czy pod drogą nie był wcześniej wodociąg lub coś innego 

co powoduje obecnie zarywanie drogi. 

W związku z konserwacją drzew na ul. Topolowej, p. Honorata Kaźmierczak pracownik 

UMiGS poinformowała, że miała informacje, że wszystko wykonana jest zgodnie z opinią 

dendrologiczną konserwatora. 

Pan radny Nowicki powiedział, że w parku w Sannikach również była przeprowadzana 

konserwacja i wszystko jest zrobione perfekcyjnie. 

Pani H. Kaźmierczak powiedziała, że może były inne warunki i opinie. 
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W związku z wycinką drzew na ul. Parkowej przed remontem drogi sekretarz  MiGS 

powiedziała, że na wycinkę części drzew gmina nie dostała zezwolenia ze starostwa. 

 

Ad.12. W punkcie Sprawy różne, wolne wnioski i informacje: 

Burmistrz MiGS poinformował, że obecnie trwają prace remontowe w kościołach w 

Osmolinie i w Sannikach. W kościele w Sannikach najprawdopodobniej zrywana będzie 

posadzka i zakładane ogrzewanie podłogowe, ale w tej sprawie czekamy na opinie 

konserwatora zabytków. Następnie złożony zostanie wniosek do Urzędu Marszałkowskiego o 

dofinansowanie. 

Burmistrz MiGS poinformował, że złożony został również wniosek na remont budynku 

Urzędu Miasta i Gminy. 

 

 

Więcej spraw nie podjęto.  

 

Ad.13. Po zrealizowaniu porządku obrad, Przewodniczący Rady Miasta i Gminy Sanniki 

podziękował wszystkim za udział w sesji i oficjalnie zakończył obrady. 

Szczegółowy zapis ww. sesji przedstawia  nagranie wideo zamieszczone na stornie 

internetowej Urzędu Miasta i Gminy Sanniki zgodnie z art. 20 ust. 1b ustawy o samorządzie 

gminnym. 

Protokolant:                                                               Przewodniczący 

     Rady Miasta i Gminy Sanniki 

Karolina Czarkowska 

   Jerzy Jabłoński 

 


